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  ROMÂNIA 

   JUDEȚUL CARAȘ-SEVERIN  

      CONSILIUL JUDEȚEAN 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi 08.11.2017, ora 12,00, în cadrul şedinţei extraordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 23 de consilieri județeni. 

 Lipsesc motivat: domnul vicepreședinte Popovici Ionuț-Mihai, domnul consilier Boșneac Valentin 

Samuel, domnul consilier Ciobanu Cristian, domnul consilier Dragoș Gheorghe-Marcel, domnul consilier 

Gâfu Cristian, domnul consilier Lazăr Constantin.  

 Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert nu a semnat tabelul de prezență și a ieșit din sală cu tot 

grupul liberal. În acest sens, în ceea ce îl privește pe domnul consilier Marșalic Jaro Norbert, dovada 

prezenței la ședință nu există.  

Urmare a părăsirii sălii de ședință a membrilor grupului liberal din cadrul Consiliului Județean 

Caraș-Severin, prezenți la ședință au rămas un număr de 16 consilieri, fiind îndeplinit cvorumul necesar 

în vederea desfășurării în condiții legale a ședinței extraordinare a Consiliului Județean Caraș-Severin. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.956/06.11.2017, comunicată domnilor consilieri în 

scris prin adresa nr.IV/21792/06.11.2017, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei 

publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi completările ulterioare, invitaţilor prin adresa 

nr.I/21788/06.11.2017 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-

Severin” din data de 06.11.2017. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: domnul subprefect Purec Sebastian, reprezentanţi ai instituţiilor subordonate 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, precum și reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului real de administrare  asupra imobilului Sediul 

administrativ S.C. ”Drumuri Județene” SA  Reșița, aflat în domeniul public al județului Caraș-Severin, în 

favoarea Direcției de Drumuri Județene Caraș-Severin. 

2.Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului real de administrare  asupra imobilului Cabana 

Salvamont-Muntele Semenic ”Oberschia Rotundă”, aflat în domeniul public al județului Caraș-Severin, 

în favoarea Direcției de Drumuri Județene Caraș-Severin. 

3.Proiect de hotărâre privind  aprobarea  proiectului  ”MODERNIZARE DJ 581, INTERSECŢIA 

CU DJ 586 A (SECĂŞENI)- INTERSECŢIA CU DN 57 (GRĂDINARI)”, Axa prioritară : 6- 

Îmbunătățirea infrastructurii rutiere de importanță regională, Prioritatea de Investitii: 6.1- Stimularea 

mobilității regionale prin conectarea nodurilor secundare și terțiare la infrastructura TEN-T, inclusiv a 

nodurilor multimodale, Apel de proiecte nr . POR/2016/6/6.1/2, a cheltuielilor aferente proiectului și de 

aprobare a acordului de parteneriat. 

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr. 132/12.07.2017 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, actualizati, în conformitate 
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cu ultima formă a devizului general, rezultat în urma etapei de evaluare tehnică şi financiară  a proiectului 

„Modernizare DJ 581, intersecţia cu DJ 586 A (Secăşeni)- intersecţia cu DN 57 (Grădinari)”. 

5.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul Judeţean 

Caraş-Severin, a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului Ansamblul urban ”Zona Rânduri”, 

situat în municipiul Reșița, str.Rândul II, nr.16A, județul Caraș-Severin. 

 6.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-

Severin nr.147/27.07.2017 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Şcolii de Arte şi 

Meserii „Ion Românu”. 

 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua tuturor! ”La mulți ani!” celor care astăzi își 

serbează ziua numelui! Nu le spun numele, ca să nu se înțeleagă că îi pun și la cheltuială.  

Domnul consilier Crina Ioan: De ce să nu le spuneți? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bine. Atunci, ”La mulți ani!”, domnul Mihai și domnul 

Gabriel! Bun. Am convocat această ședință extraordinară, nu pentru că e ”Sf. Mihail și Gavril”, astăzi, ci 

pentru că era nevoie de această ședință extraordinară. Ați primit mapele. Ați văzut cele 3 proiecte de 

hotărâri. Pentru două dintre ele am convocat această ședință extraordinară. Este vorba despre punctele 3 și 

4. Am mai pus pe ordinea de zi o solicitare privind neexercitarea dreptului de preempțiune, dacă tot am 

făcut ședința extraordinară. De asemenea, am reluat cele 3 proiecte de hotărâri care în ședința trecută nu 

au avut numărul de voturi necesare pentru a fi adoptate. Înainte de a supune aprobării dumneavoastră, 

ordinea de zi, domnul secretar, procesul-verbal al ședinței anterioare. Ședința este legal constituită. 

Lipsește domnul vicepreședinte Popovici, care este în concediu medical, domnul Andronache a sosit, 

domnul Boșneac, domnul Ciobanu, domnul Dragoș, domnul Gâfu, domnul Lazăr și domnul Marșalic 

Aveți mulți sărbătoriți, astăzi, la PNL? Probabil mai întârzie. Domnul Cojocariu, știți ceva de colegii 

dumneavoastră?  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul Lazăr este la Agenția de Mediu, are ceva…, dar a zis 

că vrea să ajungă. Domnul Marșalic este în operație și a zis, dacă reușește să închidă bolnavul, va veni. 

Domnul Gâfu mai avea încă 6 cauze.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Boșneac este în delegație la București. Deci am 

putea conta pe domnul Lazăr și pe domnul Marșalic, dacă se grăbesc. Ședința nu va fi foarte lungă, din 

punctul meu de vedere. Domnul secretar, procesul-verbal. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. Aveți în mape, 

am reușit să-l terminăm, procesul-verbal încheiat cu ocazia ședinței ordinare din data de 23 octombrie 

2017. Dacă l-ați parcurs, dacă aveți amendamente? Dacă nu, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu 

sunt. Mulțumesc. Se aprobă în unanimitate. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bun. Supun aprobării dumneavoastră ordinea de zi, cine 

este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Niște adăugiri, domnul președinte. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Spuneți. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte, înainte de votarea ordinii de zi, vreau în 

numele colegilor mei consilieri județeni ai Partidului Național Liberal să-mi exprim regretul, pentru că 

aceste proiecte care sunt acum pe ordinea de zi nu au putut fi votate încă de la ședința trecută. Așa cum 

știți, noi am făcut o grevă de avertisment, prin a nu vota nimic. Nu am avut ceva cu un anumit proiect, 

considerând că prin aceasta, atragem atenția dumneavoastră, conducerii, în primul rând, a Consiliului 

Județean, că în urma votului de anul trecut, din iunie, Partidul Național Liberal are ca și Partidul Social 

Democrat, același numărul de consilieri, 13. Doar ruleta rusească a redistribuirii a făcut mica diferență. Și 

am considerat că e de datoria noastră să participăm alături de dumneavoastră, deopotrivă, la votarea 

tuturor proiectelor pe care ni le propuneți, să ne înțelegem, să fie 4 ani de muncă rodnică. Am fost dați la 

o parte, am fost umiliți, am fost scoși din toate comisiile, nu s-a ținut cont de nici un algoritm. Și față de 

toate acestea, am făcut acest avertisment data trecută. Nu vedem în continuare nici un alt eveniment. Nu 
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vedem o invitație la discuții, nu vedem la negocieri, la chestiuni care, așa se duce viața politică normală. 

Față de toate acestea și ca să nu se creadă că noi, din cauza noastră, nu s-au votat, vreau să dau vina pe 

dumneavoastră. Pentru că dumneavoastră nu ați făcut nimic în sensul acesta. Mai mult decât atât, vreau să 

înțelegeți, că regretăm neinspirația de a fixa chiar astăzi ședința Consiliului Județean, de ziua ”Sfinților 

voievozi Mihail și Gavril”, arhanghelii îngerilor, când în fața Guvernului PSD se găsesc mii de oameni 

care imploră, huiduie, fluieră, ca să nu se arunce țara în foc! (A ajuns în sală și domnul consilier Marșalic 

Jaro Norbert) 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Cojocariu… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Da, lăsați-mă să vorbesc, că mai am două … 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Cojocariu, haideți, vă rog… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Și acum, referindu-ne la ordinea de zi pe care dumneavoastră 

ați propus-o, vreau să vă spun, domnule președinte, că până când nu revine ca prioritar drumul de la 

Voislova la A1 sau dacă nu puteți, deși sunteți președintele ADR Vest, să vă cereți scuze public față de 

presă și față de cetățenii județului Caraș-Severin, pentru dezinformare, ca să nu spun, minciună sfruntată. 

Către noi nu mai e nevoie, pentru că noi ne-am convins. Și pentru că data trecută …. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Cojocariu, haideți, vă rog… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Lăsați-mă, două secunde, că nu muriți. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Păi vă las de două minute. Cam mult. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Așa. Bun. Și atunci, noi, grupul politic al Partidului Național 

Liberal, în Consiliul Județean, pentru că data trecută am avut răbdare, am stat, n-am votat, am avut 

răbdare să treacă toată lista ordinii de zi, de data aceasta nu mai avem răbdare. Noi ne retragem de la 

această ședință, pentru că nu mai avem răbdarea să vă ascultăm. Vreau să ne chemați din nou în sală când 

veți fi dispuși să ne auziți, să ne reconsiderați, să ne chemați la dialog și la muncă cinstită. Vă lăsăm cu 

bine! Noi plecăm și după câteva minute puteți să ne urmați și dumneavoastră. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Cojocariu, ați putea avea măcar bunul simț, dacă 

m-ați acuzat de minciună, măcar să stați să vă răspund! Dar puteți să plecați, nu e nici o problemă. Deci 

am înțeles. Grupul liberal… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Uitați, aici, argumentele … 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Grupul liberal stă doar în momentul unei negocieri. Adică, 

ce să facem? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Să faceți tot ce e posibil! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Negociem să vă dăm toate comisiile Consiliului Județean? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Dacă vă considerați un om inteligent și corect… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Asta e negocierea? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Uitați, vă dau aici un dosar, dumneavoastră… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă mulțumesc. Supun la vot ordinea de zi. Cine este 

”pentru”? Domnul Cojocariu, nu mă forțați să spun, ce părere au colegii dumneavoastră liberali despre 

comportamentul dumneavoastră, pe care îi forțați să ia niște decizii pe care nu cu toții le doresc. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Haideți… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte, ce fac eu acum, s-a votat în ședința 

noastră, înainte. Deci nu este placul meu. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă supun la vot, cine este ”pentru” ordinea de zi? 

Mulțumesc. Împotrivă? …. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Ca și dumneavoastră, ne adunăm… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Proiectul nr. 1 și proiectul nr.2 nu le mai supunem la vot 

pentru că nu avem cvorum.  

Grupul PNL părăsește sala. 

* 
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Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre privind  aprobarea  proiectului  ”MODERNIZARE DJ 581, INTERSECŢIA 

CU DJ 586 A (SECĂŞENI)- INTERSECŢIA CU DN 57 (GRĂDINARI)”, Axa prioritară : 6- 

Îmbunătățirea infrastructurii rutiere de importanță regională, Prioritatea de Investitii: 6.1- Stimularea 

mobilității regionale prin conectarea nodurilor secundare și terțiare la infrastructura TEN-T, inclusiv a 

nodurilor multimodale, Apel de proiecte nr . POR/2016/6/6.1/2, a cheltuielilor aferente proiectului și de 

aprobare a acordului de parteneriat. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici este nevoie de aprobarea acestui proiect. Nu l-am votat 

până acum, pentru că au fost necesare clarificări pe care ADR Vest ni le-a solicitat. Ca urmare a acestor 

clarificări, în acest moment avem proiectul de hotărâre. De asemenea, aprobăm la acest punct de vedere și 

parteneriatul. Știți, că ni s-a acordat un drept real de către cele două UAT-uri, Grădinari și Ticvani. Prin 

acest proiect de hotărâre aprobăm și parteneriatul între Consiliul Județean și cele două UAT-uri. Una 

dintre comune l-a votat deja, este vorba, dacă nu mă înșel, de Grădinari. Urmează și Ticvaniu Mare, chiar 

astăzi au ședință. Avem în acest proiect de hotărâre și valoarea totală a proiectului. Sunt evidențiate și 

contribuțiile proprii și contribuția de 2%, cele care trebuie suportate de către Consiliul Județean. Valoarea 

totală a proiectului este de 20 de milioane, contribuția proprie de 257, acestea sunt cheltuielile neeligibile, 

și contribuția de 2% din valoarea proiectului, 402.052. Deci aceasta este cofinanțarea. Dacă sunt 

intervenții? Dacă nu, supun la vot articolul 1. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 8, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 9, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 10, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 11, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr. 132/12.07.2017 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, actualizati, în conformitate 

cu ultima formă a devizului general, rezultat în urma etapei de evaluare tehnică şi financiară  a proiectului 

„Modernizare DJ 581, intersecţia cu DJ 586 A (Secăşeni)- intersecţia cu DN 57 (Grădinari)”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La fel, așa cum spune și titlul articolului, ca urmare a 

finalizării devizului, în urma clarificărilor pe care le-a solicitat ADR Vest, avem în acest moment 

documentația de avizare a lucrărilor și repartizarea pe capitole a sumelor din proiect și din devizul 

general. Dacă sunt întrebări? Intervenții? Deci în mapă sunt exemplificate toate. Era undeva o diferență 

de 0,01 lei și pentru asta a trebuit refăcută toată documentația. Termenul de încărcare în MySMIS a 

acestor date este mâine. Acesta a fost motivul pentru care am convocat ședința extraordinară, astăzi. Și eu 

cred, că pentru binele județului Caraș-Severin, nu contează dacă e zi chiar și de sărbătoare, pentru a 

convoca această ședință. Le mulțumesc și vă mulțumesc tuturor pentru că ați participat la această ședință. 

Le mulțumesc și colegilor care astăzi își aniversează ziua onomastică și totuși sunt prezenți la ședința de 

Consiliu Județean. Intervenții? Dacă nu sunt, articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 
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Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul VI, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul VII, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul VIII, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 

5.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul Judeţean 

Caraş-Severin, a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului Ansamblul urban ”Zona Rânduri”, 

situat în municipiul Reșița, str.Rândul II, nr.16A, județul Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Și acesta necesită două treimi.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Puteți să-l supuneți… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu, nu se întrunește. Degeaba îl supun la vot, 

oricum nu vor fi voturile. E o consecință clară. Am luat la cunoștință de faptul că au părăsit 

sala. A scăzut numărul de consilieri prezenți la ședință, e inutil să mai supun la vot. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: O clarificare, domnule  președinte. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, domnul secretar. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Să rămână consemnat în procesul-verbal. 

Deci prin plecarea grupului liberal am rămas în cvorum de ședință și majorități de vot. 

Proiectele privitoare la indicatorii tehnico-economici necesitau votul majorității consilierilor 

județeni în funcție, adică 16. Iacătă, cvorumul de ședință e de 16, majoritatea de vot e de 16. 

Celelalte proiecte înscrise pe ordinea de zi, cu un vădit ca racter patrimonial, necesitau 

majoritatea calificată și anume, 21, în cifre absolute, de consilieri, din numărul total în funcție. 

Mulțumesc, domnul președinte. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul secretar. 

Domnul consilier Crina Ioan: Eu vreau să întreb. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, domnul Crina. 

Domnul consilier Crina Ioan: Deci, dacă am votat ordinea de zi, ele ar trebui ori votate 

ori retrase? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul secretar. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: E redundantă diligența. Nu e prevăzut în 

regulament.  

Domnul consilier Crina Ioan: Doi, domnul secretar, vreau să vă întreb, plecarea din 

ședință, se consideră absență la ședință sau prezență? 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Au semnat prezența. N-au votat ordinea 

de zi… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: N-au votat ordinea… 

Domnul consilier Crina Ioan: Nu vi se pare… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu:  Dar e o chestiune pe care o să o clarificăm. N ici 

mie nu mi se pare normal, să primească indemnizație. 

Domnul consilier Crina Ioan: Este foarte importantă asta. Să vii la începutul ședinței și 

după aceea să ieși afară! 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Dacă îmi permiteți, să răspund așa cum 

este statuat în regulament. Domnul președinte are la dispoziție  o serie de măsuri și ele vin într-o 

ordine cronologică și anume: chemarea la ordine și așa mai departe până la a patra măsură care 
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este lipsirea de indemnizație de ședință  pe ședința de astăzi, care, mai mult, este o ședință 

extraordinară.   

Domnul consilier Crina Ioan: Exact! Asta vreau să întreb. Deci prezența la  ședință 

înseamnă să fii prezent la ședință. Că votezi, că nu votezi, asta e altceva! Din moment ce pleci 

din sală, nu ești prezent. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Crina, până la următoarea ședință, eu o să 

citesc legea și o să ne uităm exact, ce măsuri se pot lua împotriva consilierilor care procedează 

în acest fel. 

Domnul consilier Crina Ioan: Domnul președinte, mie îmi pare rău că nu sunt în sală. 

Chiar începem să ne jucăm așa ”dă-mi asta”, ”punem asta”, ”fă-mi”, ”dacă nu mă inviți la…” . 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Eu înțeleg supărarea lor. 

Domnul consilier Crina Ioan: Eu vă solicit, să luați toate măsurile legale, în care să dăm 

dovadă… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă asigur, inclusiv vom înștiința și  Prefectura 

județului Caraș-Severin, pentru a ne spune un punct de vedere , în astfel de situații. Eu înțeleg 

acum supărarea colegilor liberali , vine de la decizia Curții de Apel . Am înțeles-o. Nu trebuie să 

îmbrace foarte frumos acest lucru, în discursuri alambicate care uneori aduc a ”Serbările Verii”, 

de când domnul Cojocariu era mare amfitrion pe acolo.  Bine. Vă mulțumesc pentru ședință!  

 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

           PREȘEDINTE,                                           SECRETARUL JUDEŢULUI, 

 

         Silviu Hurduzeu                                     Darian Ciobanu 
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